
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 25. november 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 300
Vil ministeren oplyse, hvorfor regeringen ikke har bedt Center for Cybersikkerhed, der 
er en del af Forsvarets Efterretningstjeneste, om at genskabe SMS-beskeder fra statsmi-
nisterens og hendes toprådgiveres enheder (mobiltefoner, iPads mv.?
I pressemeddelelsen af 17. november 2021 udtaler justitsministeren, at:
”Det er kun i regeringens interesse at få kastet lys over denne sag, og derfor tog vi 
også det helt ekstraordinære skridt at bede politiets teknikere om at forsøge at genskabe 
sms’erne. Det er desværre ikke lykkedes i det omfang, vi havde håbet.” – Er ministeren 
på den baggrund så enig i, at det er en god ide at bede Center for Cybersikkerhed, 
der er en del af Forsvarets Efterretningstjeneste, om at genskabe SMS-beskeder fra 
statsministerens og hendes toprådgiveres enheder (mobiltefoner, iPads mv.), nu hvor po-
litiets teknikere ikke har kunne genskabe sms-beskeder fra statsministerens eller ansatte 
i Statsministeriets enheder?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Morten Dahlin (V) og ikkemedlem af udvalget (MFU) 
Sophie Løhde (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 2. december 2021.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på Morten.Dahlin@ft.dk, Sophie.Lohde@ft.dk 
og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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